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PROTOKOLLSANTECKNING  -  12. Borås Skyttecenter 

 

Fritid- och folkhälsonämnden föreslås besluta att Kommunfullmäktiges uppdrag kring nytt 

skyttecenter nu ska beredas vidare av Kommunstyrelsen, för ett senare beslut i Kommunfullmäktige 

för investering. 

Vi noterar att, oavsett utfall i tid kring investering av nytt skyttecenter, så finns det ett fortsatt 

intresse från skytteföreningar i Borås att ha en kontakt in i Borås Stad för dialog i det fortsatta 

arbetet. Mot denna bakgrund väcker förslaget om att Fritid- och folkhälsonämnden, som har den 

primära kontakten med Borås övriga föreningar, nu inte längre ska ha en fortsatt uttalat ansvar att 

samordna arbetet en viss oro. Detta riskerar att projektet fördröjs ytterligare, samt skapar en 

otydlighet för intresseorganisationerna kring vem som har ansvaret i Borås för det fortsatta arbetet. 

Vi ser att Fritid- och folkhälsonämnden är en självklar part att fortsätta leda arbetet med att etablera 

Borås Skyttecenter. Detta särskilt under den tid som etableringen av Borås skyttecenter är under 

fortsatt planering. 

Vi förutsätter att den styrande koalitionen i Borås nu, efter flera decenniers försök, väljer att påbörja 

arbetet med Borås Skyttecenter. 

 

 

 

 

Moderaterna, Sverigedemokraterna och Kristdemokraterna i Fritids- och folkhälsonämnden 

 


